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RG - 0002.P.XXXII.2021 
 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXXII/2021 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 20 października 2021 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                         
i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały ws. „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto                   
nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                           
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2022”. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie nieruchomości 
położonej w miejscowości Wolica Pusta na rzecz Kurkowego Bractwa Strzeleckiego 
w Mieszkowie. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu                  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Punkt 11. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 12. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 13. 
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1830 otworzył                       

XXXII Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, a także osoby oglądające transmisję 
obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 14 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zaproponował zmiany do porządku obrad poprzez 
wprowadzenie uchwały ws. wyrażenia zgody na nieopłatne nabycie przez Gminę 
Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości, stanowiącej własność Skarbu Państwa, 
położonej w miejscowości Teresa, obręb Teresa. 

Autopoprawkę przyjęto 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  

 Porządek wraz z prowadzonymi poprawkami został przyjęty 14 głosami za,               
0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Porządek obrad przedstawia się następująco:   
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                         
i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieopłatne nabycie przez Gminę 
Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości, stanowiącej własność Skarbu Państwa, 
położonej w miejscowości Teresa, obręb Teresa. 
Punkt 8. 
Przyjęcie uchwały ws. „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto                   
nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”. 
Punkt9.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie nieruchomości 
położonej w miejscowości Wolica Pusta na rzecz Kurkowego Bractwa Strzeleckiego 
w Mieszkowie. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu                  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
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uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Punkt 12. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 13. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 14. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                         
i wnioski. 

Przewodniczący przed podjęciem głosowania otworzył dyskusję. W związku                     
z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Protokół z XXX Sesji został przyjęty 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 Protokół z XXXI Sesji został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
1 głos wstrzymujący.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Pan Tomaszewski informował, że od ostatniej wrześniowej sesji odbyła                  
się sesja nadzwyczajna, dziś przed sesja odbyło się wspólne posiedzenie komisji,           
na którym zostały omówione projekty uchwał będące w porządku dzisiejszej sesji. 
Na posiedzeniu komisji został omówiony również raport o stanie zadań 
oświatowych gminy w roku szkolnym 2020/2021 – raport ten będzie zamieszczony 
na stronie internetowej urzędu.  

Radni otrzymali informację od Naczelnika Urzędu Skarbowego nt. swoich 
oświadczeń majątkowych, zostały one przeanalizowane zarówno przez 
Przewodniczącego oraz zgodnie z ustawą przez Naczelnika Urzędu Skarbowego.  

Przewodniczący dodał, że trwają prace przy budowie Szkoły Podstawowej                
w Boguszynie, zbliża się również ku końcowi budowa PSZOKa.       
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Aleksander Podemski mówił o trwającej rozbudowie Szkoły                                
w Boguszynie, a także o pracach przy  budowie PSZOKa. Został również ogłoszony 
przetarg na rozbudowę Szkoły w Kolniczkach. Został również ogłoszony przetarg           
na realizację zadania pn. Likwidacja wyrobów budowlanych zawierających azbest na 
terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą w latach 2021-2022, oferty będą składane                
do 27 października- szczegóły można znaleźć na stronie urzędu. Z dofinansowań dla 
straży pożarnej w Nowym Mieście będzie dofinansowanie do zakupu kamery 
termowizyjnej, będzie też dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu do zakupu 
odzieży dla OSP w Boguszynie.  
Wójt informował, że Szkoły przystąpiły do konkursu „Laboratorium przyszłości”, 
pozyskując środki zewnętrzne wszystkie szkoły przystąpiły do tego konkursu.                        
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Za chwilę ruszy program związany z zakupem komputerów dla miejscowości,                     
w których zasięg miało państwowe gospodarstwo rolne, aktualnie jeszcze nie ma 
ostatecznej decyzji, ale mamy rozeznanie, jak ten program będzie wyglądał                            
i podejmiemy w tej sprawie decyzję odnośnie przystąpienia do tego programu.  
Odnośnie obowiązku gminy w tym zakresie te informacje pojawią się na stronie 
internetowej.  
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieopłatne nabycie przez 
Gminę Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości, stanowiącej własność Skarbu 
Państwa, położonej w miejscowości Teresa, obręb Teresa. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
1 głos wstrzymujący. 

 Uchwała Nr XXXII/240/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
20 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały ws. „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                                
i o wolontariacie na rok 2022”. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXII/241/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
20 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 
nieruchomości położonej w miejscowości Wolica Pusta na rzecz Kurkowego 
Bractwa Strzeleckiego w Mieszkowie. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXII/242/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
20 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.   
Radna Zofia Kędziora zajęła głos prosząc o wniesienie poprawki do uchwały. Radna 
zaproponowała, aby w § 7 ust. 2 ppkt 2 otrzymał brzmienie pkt 2 bioodpady, 
podpunkt, A z budynków mieszkalnych jednorodzinnych nie rzadziej niż raz na 
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miesiąc, a w miesiącach maj, czerwiec, lipiec, sierpień nie rzadziej niż 2 × w miesiącu. 
B z budynków wielolokalowych nie rzadziej niż raz na miesiąc a w miesiącach maj, 
czerwiec, lipiec, sierpień nie rzadziej niż 2 × w miesiącu.  

Przewodniczący dodał, że w pierwotnym projekcie uchwały jest,                                        
że w budynkach jednorodzinnych odpady bio będą z tej frakcji brane nie rzadziej niż 
raz na miesiąc przez cały rok. Natomiast w budynkach wielolokalowych nie rzadziej 
niż raz na 2 tygodnie przez cały rok. Padła propozycja radnych, żeby było to nie 
rzadziej niż raz na miesiąc, a w miesiącach maj, czerwiec, lipiec, sierpień, nie rzadziej 
niż 2 × w miesiącu także w przypadku mieszkań jednorodzinnych, jak i 
wielolokalowych. Z opinią radnej zgodził się również państwowy powiatowy 
inspektor sanitarny w Środzie, który opiniuje te uchwały odnośnie gospodarki 
odpadami. Uchwały odnośnie regulaminu oraz szczegółów sposobu zbierania 
zagospodarowania odpadów zostały ocenione pozytywnie przez państwowy 
inspektor sanitarny, ale z uwagami właśnie, aby w tych miesiącach maj czerwiec, 
lipiec były odpady bio odbierane częściej.  
Pan Waldemar Tomaszewski w związku z brakiem dalszych pytań i uwag przeszedł 
do głosowania poprawki Radnej Kędziory.  

Za wnioskiem o naniesienie poprawki opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów 
przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXII/243/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
20 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu                  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych                      
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian                         
za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
Radna Zofia Kędziora zajęła głos prosząc o wniesienie poprawki do uchwały. 

Radna zaproponowała, aby w § 4 ust. 1 ppkt 2 otrzymał brzmienie pkt 2 bioodpady, 
podpunkt A z budynków mieszkalnych jednorodzinnych nie rzadziej niż raz na 
miesiąc, a w miesiącach maj, czerwiec, lipiec sierpień nie rzadziej niż 2 × w miesiącu 
podpunkt B z budynków wielolokalowych nie rzadziej niż raz na miesiąc,                          
a w miesiącach maj czerwiec, lipiec sierpień nie rzadziej niż 2 × w miesiącu. 

Pan Waldemar Tomaszewski w związku z brakiem dalszych pytań i uwag 
przeszedł do głosowania poprawki Radnej Kędziory.  

Za wnioskiem o naniesienie poprawki opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów 
przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXII/244/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
20 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 12) Interpelacje Radnych. 
Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      

z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 13) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Radny Marek Banaszak pytał o odbiór foli kiszonkowej, Radny pytał                     
czy Gmina będzie coś zrobić w tym kierunku 

Wójt Gminy Pan Aleksander Podemski informował, że temat ten 
możemy przemyśleć i podjąć jakieś decyzję w momencie uruchomienia 
PSZOKa, chociaż PSZOK nie jest przeznaczony do odbioru odpadów 
poprodukcyjnych.  A bez wątpienia jest to odpad z części gospodarstw 
rolnych, zwłaszcza takich gospodarstw wielkotowarowych powstający                           
w czasie produkcji, należy się zastanowić kto powinien ponieść koszty, czy 
my tymi kosztami zagospodarowania folii mamy obciążyć wszystkich 
mieszkańców gminy w formie podatku śmieciowego. 

➢ Radna Halina Jankowska zwracała się z prośbą o przystąpienie gminy                      
do programu wsparcia dzieci z rodzin popegeerowskich, w rozwoju 
cyfrowym. Radna wyraziła zdanie, że to jest naprawdę wielka sprawa, 
ościenne gminy już ten program ogłosiły i w różnych terminach po prostu go 
zakończą, bo do 5 listopada gmina już musi wystąpić z wnioskiem o przydział 
tych środków. Na pewno już wnioski do gminy wpływają i będą spływać 
pomimo tego, że może w skali całego kraju ta pula tych pieniążków to 80 000 
000 nie jest duża, licząc że tych wiosek popegeerowskich czy tych gmin, gdzie 
były PGRy jest sporo, ale pojawiają się też głosy, że jeśli nawet nie otrzyma się 
w tym pierwszym podejściu to mają być następne środki. 

➢ Radna Adela  Nowicka popierała Radną Halinę Jankowską odnośnie 
przystąpienia do programu. Tym bardziej, że mamy czasy jakie mamy nigdy 
nie wiadomo też co nas jeszcze będzie czekało w szkołach, a z tego,                             
co wiadomo, to nie wszyscy mają komputery z dzieci, więc przydałoby się na 
pewno coś takiego.  

➢ Przewodniczący poparł Radne prosząc, aby jednak wejść w ten program                       
z tego względu, że się zmieniły zasady. Sprzęt nie pozostaje na własności 
jednostki, tylko będzie to własnością już danej osoby. Ta zmiana nastąpiła 14 
października, na stronie internetowej te zmiany są właśnie ogłoszono, że to 
będzie własnością tego, który składa wniosek. Wiadomo, że będzie tu przy 
tym ileś pracy, bo te wnioski spłyną, to trzeba zweryfikować, urząd musi 
zweryfikować osobę, która pracowała, czy faktycznie pracowała w tych 
państwowych gospodarstwach rolnych.  

 
Ad 14) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1930 Przewodniczący zamknął XXXII  Sesję Rady Gminy. 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


